



10 THINGS

THAT SET OUR PRODUCTS APART







- **QUALITY.** We source the freshest, best-quality items to cut and we maintain continuous oversight to make sure everything that leaves our facility is consistent and to our customers' specifications.
- AFFORDABLE. With Prime Cutting Room products, you receive competitive pricing on premium quality, portion-controlled cuts of beef, pork and chicken.
- **CRAFTED.** All our Prime Cutting Room products are produced on site by hand by skilled butchers/cutters.
- MODERN. Our state-of-the-art processing facility uses the latest technology in packaging and storage practices to extend shelf life and enhance presentation.
- **SAFETY.** We take food safety very seriously, with USDA inspection, an in-house QA team, metal detection, HACCP system, in-depth sanitation program, and more.
- **FLEXIBILITY.** We invite our customers to visit our facility and work out exactly what they would like to buy. We do our best to tailor our finished products to our customers' expectations.
- **KNOWLEDGE.** We are a resource for our customers. We offer a chef-driven portion control program, and have a deep understanding of restaurant application processes for our finished goods.
- SERVICE. We take care of our customers and make sure that any issues are promptly corrected.
- **LOCAL.** We are based in the heart of New England in southern New Hampshire. Our customers can feel good about supporting a local business.
- 100 INVESTED. As a business, we are invested in the success of our customers and look at these relationships as partnerships that we build on trust, fairness, respect, honesty and teamwork. We seek to enhance these partnerships through innovation, communication and an ongoing commitment to offering the highest level of service.

- 【 优越品质:我们所有的加工产品,都是根据客户对产品规格的需求进行统一规格的切割。我们采购最新鲜及优质的产品,在专业人士的监督下进行标准化作业。
- 物美价廉:我们拥有专业的产品切割车间,为客户提供牛肉类,鸡肉 类,猪肉类等具有竞争力的产品
- **3** 精心制作: 我们所有的加工产品,均在切割车间,由专业的切割技术人员进行手工操作。
- 4 先进设备:我们拥有先进的产品加工流水线,加工设备使用最新的包装方式及产品储存技术,从而延长产品保质期且增加外包装的视觉展现效果。
- 食品安全:食品安全一直是公司最重视的环节。我们内部建立了专业的QA团队,来确保产品质量。我们会对产品进行金属检测,采用HACCP体系确保食品的安全性。我们拥有USDA标识,并采取严苛的卫生检查程序,以保证食品的安全性。
- 灵活定制:我们热衷于邀请客户参观我们的加工部门及公司先进的设备设施。我们会按照客户要求的规格及标准进行加工,尽最大努力达到客户对产品的期望。
- **7** 丰富知识:我们深知客户与我们之间是双赢关系,我们所提供的优质产品及高品质的服务,可以大大增加餐厅及提供食品服务相关公司的核心竞争力。为此,我们在按照客户需求加工产品的同时,还会提供产品的详细描述及产品知识,以及操作流程。
- 完美服务:

我们服务宗旨:顾客至上我们服务标准:客户满意

我们服务态度:发现问题,解决问题

- 本地企业:我们位于新英格兰中心,新罕布什尔州的南部。我们是当地的知名品牌,客户对于公司的服务及产品都非常满意,他们热衷于支持当地的企业。
- 回报客户:作为一家知名企业,我们本着信任、公平、尊重、诚实、合作的价值体系,为客户提供最高水平的服务。我们在经营上不断的创新,持续的投资,以及保持客户紧密的沟通,促使我们与客户建立深厚的合作关系,相得益彰。











75182 3/8" Pork Chop 3/8英寸有骨猪扒

70745 1/2" Pork Chop 1/2英寸有骨猪扒

Cut from tender and flavorful humanely-raised Olymel Canadian pork, our 3/8" and 1/2" chops are delicious grilled or broiled with a savory sauce. Our consistent cuts mean that they will cook evenly and stay tender regardless of the preparation. They are packed into 5–7lb cryovac bags for quick thawing and easy storage. (25lb catch weight, Cryo)

我们切猪扒,是由人道饲养的 OLYMEL 加拿大猪肉品牌切制,可搭配不同酱料制作出美味的红烧猪扒,碳烤猪扒等各种口味的猪扒。猪扒的均匀切割方式,无论您如何烹调都会保持猪扒多汁且匀称受热。猪扒包装在5-7磅的真空袋中,方便您储存和快速解冻。每箱的重量大概25磅左右。

70481

1.5" Cut Pork Hock 1.5英寸切猪蹄髈

These hocks are a flavorful Canadian pork on the bone for stewing or frying. Whether you are looking for a crispy skinned pork or a tender braised pork, this offers a cost-effective solution. Packed in a 30lb bulk liner bag.

我们1.5英寸的猪蹄髈,甄选自加拿大品 牌的带骨猪肉切制,适合煮炖或者香煎。 无论您在寻找脆皮猪肉,还是鲜嫩的红 烧猪肉,这款产品都是性价比很高的选 择。产品每箱30磅,在冷冻专用的内衬袋 中储存,方便您轻松取出少量烹饪。













7535 1pc Rib-On Skin-On Bellies 1片式有皮有骨五花肉

These high-quality lean Canadian Olymel pork bellies will make the best crispy pork belly your customers have ever eaten. The bellies' rich flavor practically melts in your mouth. Packed and frozen in 1pc case with a liner bag, 18-24lb catch weight.

我们1片式的有皮有骨的五花肉,甄选于 最优质的Olymel加拿大品牌。烧制后的 五花肉,它浓郁的香味及入口即化的口 感,使您流连忘返。这款产品将是您客人 吃过的最好的烧肉。产品单片包装,每箱 18-24磅左右,在冷冻专用的内衬袋中 储存。









75119 2" Cut Pork Feet 2英寸切猪脚

Cut into consistent pieces from the hind feet of only premium hogs, these feet are nice and meaty-perfect for a succulent soup or broth. They're frozen, so you will be able to easily take out just what you need for the day's preparation. Packed in a bulk pack liner bag.

我们甄选优质的猪后脚,切成2英寸的 均匀尺寸。猪脚肉多,非常适用于制作 美味的汤品。每个猪脚都经过冷冻处理 后切块,并包装在冷冻散装产品专用的 内衬袋中储存,方便您轻松取用。



1" Cubed Spare Ribs 1英寸排骨粒

Made from the highest-quality Olymel spare ribs, these cubed spare ribs are excellent stir fried with aromatics and a savory sauce, and served along side rice for a truly delicious combination. Packed in a 30lb bulk liner bag.

我们1英寸的排骨粒,甄选于最优质的 Olymel加拿大品牌的排骨制成。它非常 适合香料和酱汁的烹饪方式,与米饭一 起食用是最完美的组合。产品每箱30磅, 在冷冻专用的内衬袋中储存,方便您轻 松取出少量烹饪。











74312 3/8" Beef Short Rib 3/8英寸牛仔骨

Our cross cut beef short ribs are perfect for marinating and grilling for either Mongolian or Korean barbecue. Cut from one hundred percent grain fed domestic steers. They are packed in convenient 4/5lb cryovac bags so you can easily make small batches.

我们3/8英寸精选牛仔骨,选自100%谷物喂养的本地阉牛,采用横切的切割方式非常适合腌制和烧烤,并且适合多种的烹调方式,比如黑椒牛仔骨、韩式烧烤等等。它们包装在4-5磅的真空袋中,方便您储存及轻松取出少量烹饪。

74134

3/8" Choice Beef Short Rib 3/8英寸精选牛仔骨

Offering a much meatier bite, our choice crosscut beef short ribs are perfect for marinating and grilling for either Mongolian or Korean barbecue. Cut from 100% grain-fed domestic steers and packaged so you can easily make small batches. Packed in 4/5lb cryovac bags.

我们3/8英寸特选品级牛仔骨,选自 100%谷物喂养的本地阉牛,采用横切 的切割方式非常适合腌制和烧烤。特选 品级的牛仔骨提供了更丰富口感,适 合多种的烹调方式,比如黑椒牛仔骨、 韩式烧烤等等。它们包装在4-5磅的真 空袋中,方便您储存及轻松取出少量 烹饪。



78203

2" Skin-on Cut Goat 2英寸有皮有骨山羊

Offering a unique flavor and bite that you can't find at too many other suppliers, these goat cubes are perfect for a hearty and satisfying stew served with rice and vegetables. They're frozen, so you can take out just what you need. Packed in a 20lb bulk liner bag.

我们2寸的带皮山羊肉,具有独特的口感及风味制作。这是一款在许多供应商处很难找到的美味。带皮山羊非常适合煮炖,可完美搭配米饭,蔬菜等。产品在冷冻专用的内衬袋中储存,方便您轻松取出少量烹饪。





Small Case Packs

For your convenience we offer a selection of small cases. You don't need to commit to a full case with our smaller case pack offerings.

为了您方便起见,我们提供肉类单片的包装规格。您可以选择购买小包装,而不需要花更多的钱购买整箱的产品。

1PC CASES

37493 Choice Ribeye 特选级肋眼牛排 13-17lb

3920 Select Ribeye 精选级肋眼牛排 13-16lb

3929 Choice 0x1 Strip 特选级沙朗牛排 10-14lb

3927 Select 0x1 Strip 精选级沙朗牛排 10-13lb

3923 C/C Pork Loin 单件包装猪里脊肉 8-11lb

3909 Select Export Rib 单件包装精选级有骨肋眼牛排 18-24lb

3904 Select Brisket 单件包赚精选级牛胸腩 12–18lb

3934 Choice Peeled Flap 单件包装特选级无肥牛腰肉 10-15lb

3913 Select Flap Meat 单件包装精选级牛腰肉 10-15lb

2PC CASES

 3910
 Choice Eye Round

 2件包装特选级后臀牛肉眼

 7-11lb

3912 Choice Flank Steak 2件包赚特选级下牛腹肋肉 10-15lb

Select Rough Flank 2件包装精选级牛腩 12-15lb

TO PLACE AN ORDER, CONTACT A SALES REP AT

800-334-2449

OR VISIT

PRIMESOURCEFOODS.BIZ

